
Protokół nr LI/2024 
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

która odbyła się w dniu 27 marca 2024 r. 
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady LI sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto 27 marca 2024 r. o godz. 
12:00. 
W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych. 
Obecni: 
1. Ewa Burzyńska 
2. Kinga Buszkiewicz 
3. Roman Chmara 
4. Dariusz Gapiński 
5. Julian Hermaszczuk 
6. Mirosław Juraszek 
7. Tomasz Kaczuba 
8. Mateusz Krojenka 
9. Barbara Ksycka 
10. Remigiusz Nowak 
11. Dariusz Rybarczyk 
12. Waldemar Straczycki 
13. Stanisław Tadej
14. Adrian Urbański 
15. Mariusz Witczuk 
16. Jakub Wójcik
17. Franciszek Wyrwa 

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański o godz. 12:00 otworzył LI sesję 
i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poprosił o potwierdzenie obecności na sesji 
i stwierdził, iż w sesji bierze udział 15 radych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

3. Przedstawienie porządku obrad.
Żadnych uwag dotyczących porządku obrad nie było, wobec czego porządek obrad 
przedstawiał się następująco:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
    między sesjami.  
6. Podjęcie uchwał w sprawach:      
    a) określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
        Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku,
    b) zmiany Uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
        odraczania terminu płatności lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających 
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          charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Chodzieskiemu lub jego 
          jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 
          przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 
          organów do tego uprawnionych,
     c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. Prof. Romana 
         Drewsa w Chodzieży za 2023 r.,
     d) wyznaczenia przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej 
         na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa szpitala Powiatowego im. prof. 
         Romana Drewsa w Chodzieży,
     e)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego, 
     f)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne głosy i oświadczenia.
9. Zakończenie obrad.
                                                                                                                                                  
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański zapytał, czy do protokołu są jakieś uwagi lub 
pytania. Uwag ani pytań do protokołu nie było, przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, 
Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, 
Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (2)
Dariusz Gapiński, Dariusz Rybarczyk 
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański zapytał, czy ktoś z radnych w tym punkcie 
chciałby zabrać głos. 
Radny Franciszek Wyrwa stwierdził, że na stronie 3 jest zapis, że Zarząd zapoznał się z 
projektem planu naprawczego placówek w zakresie kadrowym i zapytał, czy z tego należy 
domniemywać, że planów naprawczych jest więcej niż jeden i jakich placówek to dotyczy.    
Starosta Mirosław Juraszek wyjaśnił, że mowa jest i o Szamocinie, i o Studźcach. Jest to 
jedna placówka, i jest to przejęzyczenie w tekście. 
Innych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było. 
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
                                                                                                                                               
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                             
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie 
a) określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku,
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Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański  odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
w sprawie tej uchwały ktoś chciałby zabrać głos. Pytań do projektu uchwały nie było. 
Ponieważ na sesję przybył radny Dariusz Rybarczyk przed przystąpieniem do glosowania 
ponownie sprawdzono quorum. Na sesji obecnych było 16 radnych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański  poinformował, że wszystkie uchwały 
zostały wczoraj omówione i pozytywnie zaopiniowane przez komisje rady powiatu. 
Następnie przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku,
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (1)
Dariusz Gapiński 
Uchwała Nr LI/385/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie określenia zadań 
finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2024 roku została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta 
i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Drugim projektem była uchwała w sprawie 
b) zmiany Uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania terminu płatności lub rozkładania na raty należności pieniężnych, mających 
charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Chodzieskiemu lub jego 
jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów 
do tego uprawnionych,
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
w sprawie tej uchwały ktoś ma jakieś uwagi lub pytania. Uwag ani pytań nie było 
przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu 
i trybu umarzania, odraczania terminu płatności lub rozkładania na raty należności 
pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Chodzieskiemu 
lub jego jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów 
do tego uprawnionych,
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (1)
Dariusz Gapiński 
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Uchwała Nr LI/386/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu płatności lub 
rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, 
przypadających Powiatowi Chodzieskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym, 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 
będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych została przez 
Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Trzecim projektem była uchwała w sprawie 
c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. Prof. Romana 
Drewsa w Chodzieży za 2023 r.,
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
w sprawie tej uchwały ktoś chciałby zabrać głos. Pytań do projektu uchwały nie było 
przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego 
im. Prof. Romana Drewsa w Chodzieży za 2023 r., 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (1)
Dariusz Gapiński 
Uchwała Nr LI/387/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Szpitala Powiatowego im. Prof. Romana Drewsa w Chodzieży za 2023 r., 
została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański pogratulował pani dyrektor i całej załodze 
szpitala powiatowego bardzo dobrego wyniku finansowego.
  
Czwartym projektem była uchwała w sprawie 
d) wyznaczenia przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej  
na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Powiatowego im. prof. 
Romana Drewsa w Chodzieży,
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
w sprawie tej uchwały ktoś chciałby zabrać głos. 
Radny Stanisław Tadej stwierdził, że to postępowanie przypomina mu postępowanie 
poprzedniego rządu. Powiedział, że powinni z tym poczekać aż będzie wybrana nowa rada. 
To nowi przedstawiciele w radzie i w radzie społecznej szpitala będą decydować o tym, kogo 
wybierać. Uważa, że nic by się nie stało, jak dotychczas było odsunięte, że to jeszcze może 
być odsunięte. To tak wygląda jakby był szykowany nacisk na ten właśnie punkt. Oświadczył, 
że jest za tym żeby bezwzględnie wycofać ten punkt, przełożyć go na po wyborach. 
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański powiedział, że rozumie, że jest to wniosek 
radnego o wycofanie tego punktu z porządku obrad, który był przyjęty wcześniej. Żeby 
to wyjaśnić ogłosił krótką przerwę na skonsultowanie z prawnikiem, czy powinno być 
głosowanie, czy nie. 
Radny Roman Chmara poprosił Przewodniczącego aby głos na ten temat zabrała pani 
dyrektor szpitala, czy jest niezbędny teraz zastępca dyrektora do spraw medycznych, 
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czy wolałaby, żeby to stało się za dwa miesiące. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży Aleksandra Ćwikła 
wyjaśniła, że nie mogą czekać tak długo aż nowa rada społeczna i nowa rada powiatu się 
ukształtuje. Podejrzewa, że to będzie maj, a nawet czerwiec, a żeby szpital prawidłowo 
funkcjonował zastępca do spraw medycznych jest potrzebny od zaraz. Nie może być ciągle 
tylko p.o. ponieważ odpowiedzialność się rozkłada i powinien być wybrany a konkurs 
ogłoszony zaraz po świętach. Wszystkich kandydatów do komisji konkursowej już mają.  
Izby lekarskie, izby pielęgniarskie, związki zawodowe, wszyscy już przedstawicieli swoich 
podali. Została tylko i wyłącznie rada powiatu. Myśli, że hamowanie tego wyboru i konkursu 
nie jest wskazane.                                                                                                                        
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poprosił o przypomnienie ile osób wchodzi 
w skład komisji konkursowej. 
Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chodzieży Aleksandra Ćwikła powiedziała, że dziewięć 
osób i dodała, że przedstawicieli załogi jest minimum trzech.                                                     
Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański przystąpił       
do głosowania wniosku złożonego przez radnego Stanisława Tadeja.
Głosowano w sprawie:
zmiany porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały w sprawie: wyznaczenia 
przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej na stanowisko Zastępcy 
Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży, 
Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (2)
Roman Chmara , Stanisław Tadej
PRZECIW (12)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Julian Hermaszczuk, Mirosław Juraszek, Tomasz 
Kaczuba, Mateusz Krojenka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, 
Adrian Urbański , Mariusz Witczuk , Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Barbara Ksycka, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (1)
Dariusz Gapiński 
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański stwierdził, że wniosek radnego Stanisława 
Tadeja nie został przyjęty i wrócił do głosowania nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu 
komisji konkursowej na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży, 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Julian Hermaszczuk, Mirosław Juraszek, Tomasz 
Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Roman Chmara, Stanisław Tadej, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (1)
Dariusz Gapiński 
Uchwała Nr LI/388/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie wyznaczenia 
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przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej na stanowisko 
Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa     
w Chodzieży została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.

Piątym projektem była uchwała w sprawie 
e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy          
w sprawie tej uchwały ktoś chciałby zabrać głos. Pytań do projektu uchwały nie było 
przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (1)
Dariusz Gapiński 
Uchwała Nr LI/389/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ostatnim projektem była uchwała w sprawie 
f) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy 
w sprawie tej uchwały ktoś chciałby zabrać głos. 
Radny Julian Hermaszczuk podziękował Zarządowi za to, że uwzględnił jego wniosek 
dotyczący przeznaczenia na drogi powiatowe w gminie Szamocin kwoty nie tylko 200 tys.,   
ale z tego co wie, jest tam kwota 300 tys. Oprócz tego znalazły się pieniądze w wysokości 
30 tys. na budowę przejścia dla pieszych i fragmentu chodnika na przystanku w miejscowości 
Jaktorowo. Podziękował za to Zarządowi, ale stwierdził, że chciał radnym uświadomić, 
pewnie następna rada będzie musiała mieć też tą świadomość, że jest to niewielka kwota 
w odniesieniu do potrzeb i stanu tych dróg. W miejscowości Raczyn stan drogi jest fatalny. 
Przejechał tą drogę kilka razy, ostatnio z prędkością 50 km/h  i bał się, że jego samochód 
wyleci z tej drogi. Jest takie miejsce w Raczynie, przy posesji nr 12, które jest bardzo 
niebezpieczne. Myśli, że pani kierownik wydziału dróg się z nim zgadza i zaingeruje.  Uważa, 
że z tej kwoty 300 tys. można przeznaczyć jakąś kwotę na wykonanie dokumentacji 
przebudowy tej drogi i wtedy będą wiedzieli co ich czeka od strony kosztowej. Korzystając 
z obecności komendanta policji powiedział, że mieszkańcy skarżą się, że na tej 
niebezpiecznej drodze kierowcy jeżdżą z prędkością prawie 100 km/h. Myśli, że parę wizyt 
należałoby tam złożyć. 
Innych głosów nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (16)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (1)
Dariusz Gapiński 
Uchwała Nr LI/390/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poinformował, że na złożoną na poprzedniej 
sesji interpelację radnej Kingi Buszkiewicz została udzielona odpowiedź. 
Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenie nie było.
                                                                                                                                      
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
8. Wolne głosy i oświadczenia.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański udzielił głosu radnemu Franciszkowi 
Wyrwie, który w związku z pismem, które otrzymali wszyscy radni z prokuratury regionalnej 
dotyczące zasad ustalania kilometrówki i diet zapytał, czy można by przybliżyć o co tam się 
rozchodzi?                                                                                                                           
Starosta Mirosław Juraszek wyjaśnił, że przez 25 lat samorządy uchwalały tą uchwałę  i ona 
nigdy nie była traktowana jako uchwała prawa lokalnego. Mają kserokopię decyzji wojewody 
sprzed dwóch, czy trzech lat, kiedy Zarząd Powiatu Złotowskiego wystąpił o publikację tej 
uchwały  i wojewoda wówczas odmówił. U schyłku ubiegłego roku sąd administracyjny 
uznał, że są to jednak uchwały prawa lokalnego. Mają przykład z Poznania, który wiedząc 
wcześniej, że taka akcja jest, przesłał ją do wojewody do opublikowania, w związku z tym 
pójdą tą samą drogą. Dlatego też, to co wczoraj mówił będzie, być może, nieaktualne . Jeżeli 
wojewoda ją opublikuje bez wywoływania jej jeszcze raz, to zostanie ona przyjęta i nie będą 
musieli jej poprawiać. Gdyby wojewoda jej nie opublikował, to wtedy podejmą uchwałę.  
Powiedział, że będzie to ostatnia środa kwietnia, ostatnia sesja w tej kadencji i wtedy do tej 
uchwały by wrócili. Są zdziwieni dlaczego prokurator nad tą uchwałą tak się pochylił i nie 
znajdują wytłumaczenia, bo u nas wady żadnej prawnej nie ma.  Jest kwestia jedynie 
interpretacji przez sąd administracyjny. 
Radca prawny w Starostwie Powiatowym w Chodzieży Beata Kaniewska poinformowała,     
że dotychczas takie uchwały w Województwie Wielkopolskim nie były uznawane jako akty 
prawa miejscowego i nie podlegały publikacji. Wszystkie próby publikacji tych uchwał przez 
inne samorządy kończyły się rozstrzygnięciami nadzorczymi wojewody, że nie jest to akt 
prawa miejscowego tylko zwykła uchwała, która wchodzi w życie z dniem podjęcia, nie po 
publikacji. W tej chwili, po zeszłorocznym wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego, 
który uznał, że ta uchwała zawiera jakieś normy prawa abstrakcyjne, generalne i powinna być 
uznana za akt prawa miejscowego. Wojewoda rozsyła pismo o tym informując, a prokurator 
zwrócił się o przesłanie mu tej uchwały celem pewnie podjęcia jakichś czynności. 
Po podjęciu tej uchwały w grudniu 2021 r., uchwały rady powiatu w sprawie diet radnych 
ta uchwała podlegała już badaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego, który w ramach nadzoru 
stwierdził, że jest ona zgodna z prawem. Przepisy prawa się nie zmieniły od tamtego czasu, 
cały czas są takie same. Zmieniła się jedynie ich interpretacja więc będą tą uchwałę podjętą  
w 2021 r. przesyłać do wojewody do publikacji i będą oczekiwać zajęcia stanowiska przez 
wojewodę w tym temacie. 
Radna Barbara Ksycka, z uwagi na kończącą się kadencję podziękowała osobom, z którymi 
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miała przyjemność współpracować i życzyła wszystkim spokojnych świąt, i wzajemnej 
życzliwości.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański zauważył, że na podziękowania będzie czas, 
bo to przedostatnia sesja tej kadencji. 
Radny Tomasz Kaczuba, w imieniu własnym, posła Krzysztofa Paszyka i w imieniu 
wszystkich organizacji, których jest reprezentantem złożył życzenia świąteczne. 
Radny Roman Chmara miał prośbę do kierownika wydziału dróg, aby zabrali się do remontu 
dróg po zimie. Powiedział, że przez Kowalewo nie można przejechać prawą stroną, tylko 
lewa jest dostępna. Jak można przy ruchu prawostronnym jeździć lewą stroną? Ta droga jest 
systematycznie remontowana i nie wie dlaczego jest tak wybijana. Może źle remontują, źle 
te dziury łatają, bo na tych samych łatach powstają nowe dziury. Na zakończenie swej 
wypowiedzi jeszcze raz bardzo prosił o wyremontowanie tej drogi. 
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański stwierdził, że pracownicy naszych służb 
jeżdżą i codziennie łatają te dziury i ma nadzieję, że w najbliższych dniach dojadą również na 
teren gminy Margonin i te największe dziury załatają. 
                                                                                                                                                 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
9. Zakończenie obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański życzył wszystkim zdrowych, pogodnych 
Świąt Wielkanocnych i wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 12:40 zamknął obrady LI 
sesji Rady Powiatu Chodzieskiego.

 

                                                     Przewodniczący
                                                       Rady Powiatu Chodzieskiego

                                                                                       Adrian Urbański 

 

Protokołowała

Maria Przygocka 
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